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DOM-OA-III.0003.1.2022

Pani

Marta Grzeszczyk

Radna 

Rady Miejskiej w Łodzi

Pan

Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny 

Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację z dnia 31.08.2022 r. informuję, 
że według informacji i dokumentów przedstawionych przez  Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Łodzi Pana Marcina Gołaszewskiego Pan Przewodniczący korzystał 
z delegacji służbowej w dniu 26 sierpnia br. w związku z wyjazdem do Olsztyna na 
posiedzenie Związku Miast Polskich, jako przedstawiciel Miasta.



Zgodnie z informacjami i dokumentami przedstawionymi przez  
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łodzi Pana Marcina Gołaszewskiego przekazuję, 
iż w dniach 29-31 sierpnia br. Przewodniczący Rady korzystał z delegacji służbowej do 
Olsztyna, Sopotu, Gdańska, której celem było: dyskusja z przewodniczącym Rady 
Miejskiej Olsztyna na temat zmian legislacyjnych w zakresie budżetu obywatelskiego - 
debata samorządowa Fundacji Batorego o stanie samorządności w Polsce - obchody 
rocznicy podpisania porozumień sierpniowych na zaproszenie Prezydent Aleksandry 
Dulkiewicz i Przewodniczącej Rady Miasta Pani Agnieszki Owczarczak z udziałem 
samorządowców z całej Polski. Przewodniczącemu Rady towarzyszył Radny Rady 
Miejskiej Pan Damian Raczkowski Przewodniczący Komisji Budżetu Obywatelskiego, 
który także był zaproszony na powyższe wydarzenia.

W związku z ww. delegacją Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Radny 
korzystali ze wspólnego przejazdu samochodem służbowym. Ze środków miejskich 
opłacono diety kierowców, koszty parkingów i autostrady oraz koszty noclegów.

Wojciech Rosicki




